

Annex A-RFQ-IRQ-016881 BoQ (Lunch & Coffee Break)-SWM Training						
Ref.	Item Description	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Cost سعر الوحدة	Total Cost السعر الكلي	تفاصيل الفقرة
1	Lunch: Supplying a lunch meal containing (2) meat shish kebabs with appetizers which include (Hummus, Salad, Pickles, and Soup) (similar to the offering at Hajji Hussein Restaurant) along with a 350ml soft drink. Note: Meals are supplied for two consecutive days, 30 meals/each day. Deliver address : Ameriya Al-Fallujah	ACCY	60			وجبة الغداء: تجهيز وجبة غداء تتكون من (2) شيش كباب لحم مع المقبلات والتي تشمل (الحمص والسلطة والمخللات والشورية) (مماثل لمطعم حجي حسين) مع مشروب غازي 350 مل. ملاحظة: يتم تجهيز الوجبات لمدة يومين متتاليين بواقع (30 وجبة) في كل يوم. عنوان التسليم : عامرية الفلوجة
2	Coffee Break: Supplying mixed pastries of (10) kilos of good quality consist of sweet and salty desserts, kalija, and petit fours and are similar to the specifications of Al Bustani Sweets. Place each kilo in a plastic dish in a good manner. Note: Pastries are supplied for two consecutive days (5 kg)/one day. Deliver address : Ameriya Al-Fallujah	Kg	10			استراحة القهوة : تجهيز معجنات مشكلة (10) كيلو ذات نوعية جيدة مكونة من الحلويات الحلوة والمالحة والكليجة والبيتفور على ان تكون مشابهة لمواصفات حلويات البستاني مع وضع كل كيلو في طبق منفصل بلاستيكي وبطريقة جيدة. ملاحظة: يتم تجهيز المعجنات لمدة يومين متتاليين بواقع (5 كغم) باليوم الواحد. عنوان التسليم : عامرية الفلوجة
3	Cool Box: Cool cube box of capacity of 40 liter of good quality, that has the following specifications such as: Thick insulation and a unique seal for longer cooling time, Hygienic and easy to clean, Light and easy to carry, Strong and seamless polyethylene construction suitable for food and drinks. Deliver address : Fallujah / DRC Sub-Office	Pcs	2			صندوق تبريد حافظ للحرارة: صندوق تبريد مكعب حافظ للحرارة بسعة (40 لتر) بجودة جيدة، يتميز بالمواصفات التالية: عزل سميك ومحكم من نوعه يحفظ الحرارة لوقت أطول، صحي وسهل التنظيف، خفيف وسهل الحمل، هيكّل من البولي إيثيلين القوي والسلس ومناسب لحفظ الأطعمة والمشروبات. عنوان التسليم : الفلوجة / المكتب الفرعي للمنظمة الدنماركية.
TOTAL COST in IQD						السعر الكلي بالدينار العراقي